
Notulen Openbare Dorpsraadvergadering Geijsteren 

 

Wanneer:  18 oktober 2022 

Tijd:   20.15 uur 

Waar:  Zaal de Kei 

Aanwezig:  Ca. 37 personen 

Afgemeld:  Karin Euwals, Alphons en Monique van Nispen tot Pannerden. 

   Harry Eijssen en Nens van der Wijngaard 

     

1. Opening 
Bas heet iedereen welkom op deze vergadering. 
 
2. Vaststellen agenda 
- 
 
3. Mededelingen 

- 

 

4. Notulen 5 april 2022 

*  Zendmast nog niet operationeel 

 

5. Energieconsulent Geert Geujen (geert.geujen@venray.nl) 

Geert helpt o.a. inwoners en ondernemers met vragen over energiebesparingen.  

Bovendien geeft hij themabijeenkomsten. 15 November vindt er een brede 

bijeenkomst in Geijsteren plaats over energiebesparingen. Voor meer info zie 

Info@groengeijsteren.nl  

 

Op onderstaande websites is veel info te vinden over energiebesparingen: 

* www.duurzaambouwloket.nl/venray   

* www.venray.nl/venray-vergroent    

* www.venray.nl/venray-bespaart-2022:  

Op deze site komt binnenkort de presentatie te staan met de praktische tips en info 

die Geert tijdens de openbare dorpsraadvergadering heeft verteld. 
 

6. Enquête Woonbehoefte Geijsteren 
De enquête is door 81 personen ingevuld. 
De absolute getallen worden gepresenteerd. Hieruit is de eerste conclusie te trekken 
dat het verstandig is om over nieuwe woningen na te denken. 
Onderstaande vervolgstappen dienen nu genomen te worden: 
* Oprichten van een werkgroep:  
Harrie van Kreij, Dido van Loon en Dionne Boks hebben zich reeds aangemeld. 
Geïnteresseerden kunnen zich melden bij Natalie Visser (n.visser@stichtinglvo.nl)   
* Verder uitdiepen van de resultaten van de enquête 
* Opstellen van een voorstel 
 
 



7. Rondvraag 
*  Roel Groetelaers: Geeft de laatste update omtrent de bouw van het Trefpunt. 
Er is een appgroep aangemaakt met de omwonenden ivm mogelijke overlast van 
(groot) verkeer. De bloembakken op het plein zijn verplaatst om ervoor te zorgen dat 
er geen auto’s op het plein kunnen parkeren. 
In overleg met de gemeente is besloten dat auto’s die bij de bouw betrokken zijn aan 
de kant van de kerk mogen parkeren. Wanneer er zich toch parkeerproblemen 
voordoen dan kan men deze melden bij Roel, Rob of Harry. 
* Ank Cornelissen: Hoe staat het met de cortenstalen bloembakken die op het plein 
komen te staan? Het voornemen is dat de bakken in het voorjaar geplaatst worden. 
 
 
Sluiting 
De voorzitter bedankt iedereen voor zijn/haar inbreng. 
 

 

Actielijst  

Datum Actiepunt 

18-10-22 Contactgegevens Geert Geujen in GN 

18-10-22 Cortenstalen bakken info in GN 

18-10-22 Werkgroep woonbehoefte oprichten 

18-10-22  

18-10-22  

 


